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Abstract (en)
The box, parallelepiped in shape and made from cardboard or similar material, has two openings (41, 52) on opposite sides for displaying its
contents for sale in two different configurations. The two openings are located on opposite sides of one edge (13) of the box, which has a label
(100) stuck over it so that it is in view whichever configuration is employed. One of the openings is formed by removing part of the box covering one
corner, and the other comprises an opening shutter (52) with side panels (53, 54).

Abstract (fr)
L' emballage formant présentoir en carton ou autre matériau similaire de forme parallélépipédique, est caractérisé par le fait qu'il comporte un
premier moyen d'ouverture (11, 21, 31, 41) et un second moyen d'ouverture (52) disposés de part et d'autre d'une première arête (13), permettant
une utilisation en tant que présentoir dans l'une d'au moins deux positions distinctes, après dégagement de l'un ou l'autre des dits moyens.
Conformément à une caractéristique avantageuse, une étiquette informative (100) est disposée à cheval sur la première arête (13) et sur les deux
faces adjacentes. <IMAGE>
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